
 
Toelichting: verdeling subsidiegelden 2019 (3c) 
 
De PVV wil graag vragen stellen over het toekennen van subsidies. Over de werkwijze, de controle, 
de evaluatie, de hoogtes e.d. Wij willen meer transparantie krijgen over het traject aanvragen – 
beoordelen – controle – toewijzen – opbrengsten – evaluatie/controle achteraf e.d. 
 
En in hoeverre dit te sturen is door de gemeenteraad. Het is voor ons nog een onduidelijk traject en 
wij hebben het gevoel dat de raad hierin geen of geen duidelijke rol heeft. Hierover willen wij meer 
duidelijkheid over krijgen. 


